
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 4/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 102/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

 
Έγκριση τροποποίησης της  αριθ. 13/2011 
απόφασης Δ.Σ. για αντικατάσταση μελών 
του Δ.Σ. της Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Βέροιας. 

 
         Σήμερα 22 Φεβρουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-2-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 
21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Ι.Αγγέλογλου. 

Θ. Κορωνάς, Α. Βεσυρόπουλος, 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η.Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Η. Μπατσαράς, Ι. Παπαδόπουλος. Κ. Καπανίδης. 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ι. Λιάτσιου, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, 
Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Σ. 
Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης,  Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ.Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος, Ι.Καπετανίδης, 
Ν. Αγγέλου 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 83/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 87/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 89/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Γιαννουλάκης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ε. Γουναράς, Κ. Βοργιαζίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 90/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 91/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Κ. Βοργιαζίδης, Ι.Αγγέλογλου και αποχώρησε ο κ. 
Μ.Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 92/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης και προσήλθε ο κ. 
Μ.Σουμελίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 93/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 95/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 103/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 104/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 108/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 109/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Στ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 118/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 119/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-2-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 8693/15-10-08 (ΦΕΚ 2225Β΄/30-10-2008) απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας αποφασίσθηκε η «Μετατροπή 
αμιγούς δημοτικής επιχείρησης του Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας, σε κοινωφελή 
επιχείρηση του άρθρου 254 του ν. 3463/06 με την επωνυμία <Κοινωφελής 
Επιχείρηση Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Δήμου Βέροιας>» ύστερα από την 
αριθ.  510/08 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

Στην παρ. 7 (ΔΙΟΙΚΗΣΗ) της παραπάνω συστατικής πράξης αναφέρεται ότι: 
«Η επιχείρηση διοικείται από επταμελές (7) συμβούλιο, που τα μέλη του ορίζονται μαζί με τους 
αναπληρωτές από το δημοτικό συμβούλιο. 
α. Από τα μέλη του διοικητικού συμβουλίου τρεις (3) είναι αιρετοί εκπρόσωποι του Δήμου 
Βέροιας, από τους οποίους ένας (1) ορίζεται από το σύνολο της μειοψηφίας του δημοτικού 
συμβουλίου. 
β. Τρεις (3) δημότες ή κατοίκους που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της 
επιχείρησης. 
γ. Εφόσον η επιχείρηση απασχολεί περισσότερους από είκοσι εργαζομένους. Στη σύνθεση του 
διοικητικού συμβουλίου, μετέχει και ένας (1) εκπρόσωπος των εργαζομένων, ο οποίος 
υποδεικνύεται από τη γενική συνέλευση των εργαζομένων, καταλαμβάνοντας τη θέση ενός 
δημότη ή κατοίκου. 
δ. Ένας  εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της περιοχής.». 
 Σε υλοποίηση των ανωτέρω με την αριθ. 13/11 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, όπως αυτή τροπ/θηκε με τις αριθ. 188 & 684/11 όμοιες, ορίσθηκαν τα 
μέλη και συγκροτήθηκε σε σώμα το Διοικητικό Συμβούλιο της δημοτικής 
επιχείρησης «Κοινωφελής Επιχείρηση Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.) 
Δήμου Βέροιας», ως εξής: 

ΚΟΙΝΩΦΕΛΗΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ   ΘΕΑΤΡΟ ΒΕΡΟΙΑΣ 

(Α.Δ.Σ. 13/11) 
Π. Μελά & Μπιζανίου (τηλ. 78140) 

Τακτικά Αναπληρωματικά 
ΚΑΚΑΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Πρόεδρος 

Αιρετός 
ΚΟΡΩΝΑΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ 

ΛΑΖΑΡΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
(188/11&684/11) 

Αντιπρόεδρος 
Αιρετός 

ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ 

ΚΟΣΤΟΓΛΙΔΟΥ ΚΑΤΙΝΑ Αιρετός(μειοψ.) ΓΟΥΝΑΡΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  
 
ΣΤΑΜΠΟΛΗ ΥΑΚΙΝΘΗ 

 
Δημότης ή κάτοικος 

ΙΝΤΖΕΒΙΔΟΥ ΕΛΣΑ 

ΠΑΡΟΥΣΗ-ΛΙΓΚΑ ΟΥΡΑΝΙΑ Δημότης ή κάτοικος ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΥ ΤΖΕΝΗ 
ΣΑΚΑΛΗΣ ΜΙΧΑΗΛ Εκπρ. Εργαζομ. (>20) ή 

Δημότης  
ΒΛΑΧΟΠΟΥΛΟΥ ΙΦΙΓΕΝΕΙΑ 

 
 

Εκπρ.κοιν.φορέα 
(Όμιλος φίλων 
θεάτρου Βέροιας) 

 

 Με τις διατάξεις του άρθρου 255 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπονται τα 
εξής : 
«1. Οι κοινωφελείς επιχειρήσεις διοικούνται από διοικητικό συμβούλιο, αποτελούμενο από 
επτά (7) έως έντεκα (11) μέλη, τα οποία ορίζονται μαζί με τους αναπληρωτές τους από το 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Από τα μέλη αυτά τουλάχιστον τρεις (3) είναι αιρετοί 
εκπρόσωποι του Δήμου ή της Κοινότητας, ένας (1) είναι εκπρόσωπος των εργαζομένων στην 
επιχείρηση, αν αυτή απασχολεί περισσότερους από είκοσι (20) εργαζόμενους, υποδεικνυόμενος 
από τη γενική συνέλευση αυτών, και ένας (1) είναι εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της 
περιοχής. Τα υπόλοιπα μέλη είναι δημότες ή κάτοικοι του Δήμου ή της Κοινότητας που έχουν 
πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της επιχείρησης. Στην περίπτωση των αιρετών 
μελών τουλάχιστον ένα μέλος εξ αυτών προέρχεται από τη μειοψηφία. 
2. Η θητεία του διοικητικού συμβουλίου ακολουθεί τη θητεία του δημοτικού ή κοινοτικού 
συμβουλίου, εκτός αν στην πράξη σύστασης της επιχείρησης προβλέπεται μικρότερη θητεία. Σε 
κάθε περίπτωση η θητεία του λήγει το αργότερο τρεις (3) μήνες μετά την εγκατάσταση του νέου 
δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου. 
3. Μέλη του διοικητικού συμβουλίου είναι δυνατόν να αντικατασταθούν κατά τη διάρκεια της 
θητείας τους, με αιτιολογημένη απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου που τα 



όρισε, η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών 
του. Για την αντικατάσταση του εκπροσώπου των εργαζομένων και του κοινωνικού φορέα της 
περιοχής απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του οργάνου που τους πρότεινε.». 
 Αιτιολογώντας αναφέρουμε ότι, προβλήματα που προέκυψαν έγινε 
προσπάθεια να επιλυθούν από την Δήμαρχο, καλώντας τα μέλη επίμονα σε 
συνάντηση με τον πρόεδρο της επιχείρησης. Τα συγκεκριμένα μέλη συστηματικά 
αρνούνταν να προσέλθουν σε επαφή με στόχο την επίλυση θεμάτων και 
δημιουργούσαν προβλήματα στην επιχείρηση. 
 Επίσης, έγινε προσπάθεια σύγκλησης του δ/κού συμβουλίου  κατά τον μήνα 
Ιανουάριο με τις προσκλήσεις αρ.1/24-01/2012 σε τακτική συνεδρίαση και αρ.2/25-
01-2012 σε έκτακτη. Λόγω έλλειψης απαρτίας στις παραπάνω συνεδριάσεις, γιατί δεν 
προσήλθαν και τα μέλη, στα οποία αναφερόμαστε, είχαμε  αποτέλεσμα να 
καθυστερεί η λήψη σημαντικών αποφάσεων όπως ο Προϋπολογισμός του 2012 και η 
παράταση της Προγραμματική σύμβασης. 
 Γενικότερα έχουν προκύψει θέματα που συντελούν στην μη εύρυθμη 
λειτουργία της επιχείρησης. 
 Επίσης, προτείνουμε και την αντικατάσταση του ανωτέρω κοινωνικού φορέα 
της περιοχής ο οποίος είναι ο Όμιλος Φίλων Θεάτρου Βέροιας, από τον Πολιτιστικό 
σύλλογο Προμηθέα, σύλλογος με ιστορία στο θέατρο, ο οποίος θα ορίσει τον 
εκπρόσωπο του στο Δ.Σ της επιχείρησης.  Η αλλαγή αυτή γίνεται διότι επιθυμούμε να 
συμμετέχουν περισσότεροι φορείς στο Δ.Σ. της επιχείρησης. Η εδώ και 4 χρόνια 
συνεργασία μας με τον Ο.Φ.Θ.Β. ήταν άριστη και συνέβαλε στην επιτυχία των 
σκοπών του θεάτρου. 

Επίσης σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. ιβ του Ν. 2839/12-9-00 
(ΦΕΚ 196 Α΄) «Ρυθμίσεις θεμάτων του Υπουργείου Εσωτερικών Δημόσιας 
Διοίκησης και Αποκέντρωσης και άλλες διατάξεις» στις περιπτώσεις διορισμού ή 
υποδείξεως από το Δημόσιο τα Ν.Π.Δ.Δ. και τους ΟΤΑ μελών διοικητικών συμβουλίων ή 
άλλων συλλογικών οργάνων  διοίκησης Ν.Π.Δ.Δ. ή Ν.Π.Ι.Δ. ο αριθμός των διοριζομένων ή 
υποδεικνυομένων προσώπων κάθε  φύλου ανέρχεται  σε ποσοστό ίσο τουλάχιστον με το 1/3 των 
διοριζομένων  ή υποδεικνυομένων σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις εφόσον τα μέλη που 
διορίζονται ή υποδεικνύονται είναι πάνω από ένα (1). Τυχόν δεκαδικός αριθμός 
στρογγυλοποιείται στην επόμενη ακέραιη μονάδα εφόσον το κλάσμα είναι ίσο με μισό της 
μονάδας και άνω. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να αποφασίσει για την 
αντικατάσταση των ανωτέρω τακτικών μελών καθώς και του κοινωνικού φορέα 
περιοχής οι οποίοι συμμετέχουν στο δ/κό συμβούλιο της ανωτέρω επιχείρησης. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Το θέμα αυτό έρχεται μετά από σκέψη και προσπάθειες που 

έγιναν. Υπάρχει ένα πρόβλημα δυσλειτουργίας λήψης αποφάσεων στο Δημοτικό 
Περιφερειακό Θέατρο,  πληρωμής των εργαζομένων λόγω της δυσλειτουργίας, 
παραγωγής έργου κλπ. Τους πολίτες τους προτείνω εγώ, τους εγκρίνει το σώμα και 
συνήθως προτείνω άτομα προσφιλή   που θεωρώ ότι νοιάζονται για το συγκεκριμένο 
αντικείμενο. Αυτά είναι τουλάχιστον τα κριτήρια τα δικά μου και βέβαια άτομα που 
ανήκαν στην δημοτική μας  παράταξη, ή παλαιότερα ή τώρα. Παραχώρησα κ. 
Τσαβδαρίδη μία επιπλέον θέση σε εσάς όταν συζητιόταν αυτό το θέμα. Με λυπεί 
όμως ότι τα άτομα τα οποία με ειλικρινή αγάπη και εμπιστοσύνη όρισα εγώ, δεν 
ανταποκρίθηκαν στις  τέσσερις κλήσεις μου για να βρεθούμε και με τον πρόεδρο, 
γιατί διαπιστώθηκε η δυσλειτουργία, προκειμένου να συζητηθούν τα προβλήματα 
που υπάρχουν γιατί εγώ πιστεύω ότι με την συζήτηση αντιμετωπίζονται τα θέματα 
και όχι με αντιπαραθέσεις και οξύτητες. Από τη στιγμή που δεν κατάφερα να πετύχω 
να καθήσουμε σε ένα τραπέζι και να γίνει αυτή η συζήτηση, και από τη στιγμή που 
διαπιστώνω ότι διαρκώς οξύνονται και ξεσπάνε σε ανθρώπους που δεν φταίνε γι 
αυτό, νομίζω ότι πρέπει να ληφθούν κάποια μέτρα. Επίσης δεν κατέστη δυνατή η 
σύγκληση του συμβουλίου για δύο συνεχείς φορές για επείγοντα και σημαντικά 
ζητήματα καθοριστικά για τη λειτουργία της συγκεκριμένης κοινωφελούς 
επιχείρησης της οποίας η ζωή με το σταγονόμετρο παρατείνεται. Δεν ξέρουμε τι θα 
συμβεί αύριο για τα ΔΗΠΕΘΕ, αυτό που όμως έχει ενδιαφέρον είναι όσο υφίστανται 



και όσο υπάρχουν οι προγραμματικές  συμβάσεις που πρέπει να περάσουν από το 
διοικητικό συμβούλιο. Τα ΔΗΠΕΘΕ πρέπει να λειτουργήσουν και να προσφέρουν 
έργο. Μέλη του διοικητικού συμβουλίου είναι δυνατόν να αντικατασταθούν κατά τη 
διάρκεια της θητείας τους  με αιτιολογημένη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, 
εφόσον η απόφαση αυτή λαμβάνεται με απόλυτη πλειοψηφία. Προκειμένου το 
θέατρο να συνεχίσει να λειτουργεί καλώ τον πρόεδρο να εισηγηθεί τις αλλαγές για να 
προχωρήσει η λειτουργία του οργάνου. 
 Κάκαρης: Θέλετε να σας πω τα ονόματα; Ποια ονόματα αντικαθίστανται και 
με ποια. 
 Δήμαρχος: Είναι ο κ. Κάκαρης ως πρόεδρος, ο κ. Πουλασουχίδης ως 
αντιπρόεδρος, η κ. Κωστογλίδου Κατίνα ως μέλος, υπάρχουν και οι 
αναπληρωματικοί. Η κ. Σταμπολή Υακίνθη και η κ. Παρούση Ουρανία οι δημότες 
που πρότεινα εγώ, ο κ.Σακαλής Μιχαήλ που τον προτείνατε εσείς , εκπρόσωπος 
εργαζομένων και εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα. Ο εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα 
ήταν από τον Όμιλο Φίλων Θεάτρου, εγώ θα πρότεινα για το επόμενο διάστημα να 
είναι από άλλο φορέα ο οποίος έχει μεγάλη προσφορά στα θεατρικά ερασιτεχνικά 
πράγματα  της πόλης, ο Πολιτιστικός Σύλλογος του Προμηθέα. 
 Προτείνονται η κ. Καβαλάρη Ευγενία , η κ. Κατερίνα Γρηγοριάδου με 
αναπληρωματικές την κ. Ιωάννα Βαλδήρ και την κ. Τζένη Μαρκοπούλου.  
 Γιαννουλάκης:  Επειδή ακούσαμε τη μία πλευρά,  νομίζω ότι πρέπει  να 
ακούσουμε την τοποθέτηση της κ. Σταμπολή πριν τοποθετηθούν οι δημοτικοί 
σύμβουλοι.  
 Τσαβδαρίδης:Είναι πολύ σημαντικό το θέμα κ. Δήμαρχε και θα πρέπει να 
προσέξετε σε όποιες αποφάσεις θέλετε να οδηγήσετε το Δημοτικό Συμβούλιο, έχει 
σημασία αυτό που σας λέω  , δεν το έχω ξαναπεί ποτέ. 
 Λέει ο Κανονισμός για να αντικατασταθούν οι δύο άνθρωποι αυτοί που 
προτείνετε σήμερα, θα πρέπει να υπάρχει αιτιολογημένη απόφαση και όταν λέει 
αιτιολογημένη απόφαση, εννοεί αιτιολογημένη απόφαση αντικατάστασης. Εσείς δεν 
μας είπατε σήμερα για ποιο λόγο αυτοί οι άνθρωποι προτείνετε να 
αντικαταστασθούν; Τι σημαίνει δυσλειτουργία; Δεν εξηγήσατε στο σώμα τι έκαναν 
αυτοί οι άνθρωποι και πλέον είναι ακατάλληλοι για να λειτουργήσει σωστά αυτή η 
επιχείρηση; Το μόνο που είπατε και το μόνο που λέει αυτό το έρμο εισηγητικό είναι 
«απουσίαζαν οι άνθρωποι σε δύο συνεδριάσεις». Και; Δεν έχουν δικαίωμα να 
απουσιάσουν σε δύο συνεδριάσεις; Σε δύο συνεδριάσεις απουσίασε και ο Σακαλής. 
Γιατί δεν προτείνετε και τον κ. Σακαλή, ή την κ. Κωστογλίδου που απουσίασε για να 
τους αντικαταστήσουμε. Είναι αιτιολογημένη απόφαση αυτή; Η αιτιολογία που 
θέλετε να αποπέμψετε τους ανθρώπους αυτούς είναι: 1)Ότι λείπανε σε δύο 
συνεδριάσεις. 2) Άντε αυτοί λείπανε, αυτοί οι συγκεκριμένοι δημιούργησαν 
πρόβλημα. Ο όμιλος φίλων θεάτρου,  και ο εκπρόσωπός του γιατί να αντικατασταθεί; 
Δημιούργησε αυτός ο άνθρωπος κανένα πρόβλημα; Μεσούσης της περιόδου γιατί να 
τον αλλάξουμε το φορέα;  

Θα σας πω γιατί θα τον αλλάξουμε, αλλά θέλω πρώτα να μας πείτε εσείς, να 
εκτεθείτε εσείς γιατί θέλετε να τον αλλάξετε. Γιατί λοιπόν να αλλάξει; Και εκτός 
αυτού ποιος σας είπε  ότι έχετε δικαίωμα να αλλάξετε τον φορέα; Ο Κανονισμός λέει 
για την αντικατάσταση του εκπροσώπου των εργαζομένων και του κοινωνικού φορέα 
της περιοχής, του εκπροσώπου του φορέα, απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του οργάνου 
που τους πρότεινε. Επειδή εσείς δεν είστε αυτής της φιλοσοφίας και ούτε πρόκειται 
να γίνεται όπως είπατε στον κ. Παπαστάμκο, θέλω να μας απαντήσετε  σε αυτές τις 
δύο ερωτήσεις.  
 Τσιούντας: Σε μεγάλο βαθμό καλύφθηκα. Η δυσλειτουργία του οργάνου είναι 
αυτή που επιβάλει την αντικατάσταση των δύο, αλλά με δύο συνεδριάσεις δεν 
αντικαθίστανται ούτε οι δημοτικοί σύμβουλοι, ούτε της οικονομικής επιτροπής. Γιατί 
λοιπόν εμείς επιβάλουμε τιμωρία και λέμε σ΄ αυτούς τους ανθρώπους ότι δεν 
ήσασταν εντάξει στα καθήκοντά σας; Αν και έχουν το δικαίωμα να απουσιάζουν σε 
τρεις, τους λέμε πάτε και θα σας αντικαταστήσουμε. Το μεγαλύτερο προσόν ενός 
μάνατζερ είναι η επιλογή των συνεργατών και εδώ μας ομολόγησε η Δήμαρχος 
σήμερα ότι απέτυχε παταγωδώς στην επιλογή αυτών των συνεργατών. Θέλει 



επομένως ιδιαίτερη προσοχή και όχι τόση προχειρότητα. Θα προτείνουμε τώρα 
άλλους που δεν ξέρω αν έχουν ερωτηθεί. Μήπως εκείνοι δεν είναι τόσο καλοί όσο και 
αυτοί που αντικαθιστούμε; Θέλει με σοβαρότητα να το δούμε το θέμα και ίσως να 
προταθούνε άνθρωποι που θα μπορούν να ανταποκριθούν στο έργο τους. Όχι τόση 
προχειρότητα.  
 Μελιόπουλος:  Βλέπω στην κατάσταση των μελών του Δ.Σ. ότι είναι 
ορισμένο για κάθε τακτικό μέλος και το αναπληρωματικό. Δεν καταλαβαίνω τα 
αναπληρωματικά τι ρόλο έπαιζαν; Δεν αντικαθιστούν αυτόματα τα τακτικά μέλη; 
Βλέπω ότι αυτά παραμένουν αναπληρωματικά και ορίζονται άλλα τακτικά. 
 Βλέπω στο εισηγητικό ότι  ο προϋπολογισμός του 2012 και η παράταση της 
προγραμματικής σύμβασης δεν έχει περάσει από το ΔΣ, έχουν έρθει όμως προς 
συζήτηση στο Δ.Σ. Ρωτώ είναι νόμιμο να γίνει κατ΄ αυτό τον τρόπο;  
 Κάκαρης:Θα μιλήσω πρώτα σχετικά με την προγραμματική σύμβαση και μετά 
θα αναφερθώ σε ανακοινώσεις που κυκλοφόρησαν. Φυσικά και προβλέπεται να 
περάσει. Η προγραμματική σύμβαση αποστέλλεται από το Υπουργείο Πολιτισμού και 
στο Δήμο και στο ΔΗΠΕΘΕ. Φυσικά δεν προϋποθέτει για να περάσει από το Δήμο 
πρέπει να περάσει από το Διοικητικό Συμβούλιο του ΔΗΠΕΘΕ ή το αντίστροφο.  
 Σταμπολή: Θέλω να υπενθυμίσω ότι και εγώ και η κ. Παρούση, επιθυμούμε 
την παράταση της προγραμματικής σύμβασης, πράγμα για το οποίο αγωνιζόμαστε. 
Δεν μπορώ να καταλάβω γιατί πρέπει να παρακαμφθεί το Διοικητικό Συμβούλιο σαν 
θεσμικό όργανο και να αποφασίσει  αντί αυτού το Δημοτικό Συμβούλιο. Εγώ αυτό το 
θεωρώ παρέκκλιση. Μας καλέσατε κ. Δήμαρχε εμένα και την κ. Παρούση. Δεν 
ήρθαμε και σας είπαμε το λόγο. Για μένα αυτό είναι θέμα που αφορά ένα πολιτιστικό 
φορέα.  

Επίσης θέλω να πω ότι έγινε σύγκληση Διοικητικού Συμβουλίου στις 24 και 
25. Όμως ήταν ήδη όψιμη η πρόσκληση του προέδρου όταν εμείς έχουμε ενημερωθεί 
από το Υπουργείο Πολιτισμού ότι έχει παραταθεί η διάρκεια όλων των ΔΗΠΕΘΕ. 
Από τότε και μέχρι την προηγούμενη Παρασκευή πέρασε άλλος ένας μήνας. Έχουμε 
ενοχλήσει πολλές φορές τον πρόεδρο, δεν συγκαλεί Διοικητικό Συμβούλιο, γι αυτό 
εγώ και η κ. Παρούση την προηγούμενη Παρασκευή προσφύγαμε στην Περιφέρεια 
για να λυθεί αυτό το θέμα. Το ΔΗΠΕΘΕ αυτή τη στιγμή κάνει συνεργασίες χωρίς να 
υπάρχει  καλλιτεχνικός διευθυντής. Τον προϋπολογισμό τον προτείνει ο 
καλλιτεχνικός διευθυντής και τον εγκρίνει το Διοικητικό Συμβούλιο του φορέα. 
Υπάρχει καλλιτεχνικός δ/ντής; Η σύμβασή του έληξε 31-12-2011. Δεν μπορώ να 
καταλάβω γιατί πράγμα μιλάμε;  

Η αναφορά που κάνουμε στην Περιφέρεια, και γι αυτό σας ενοχλεί κ. 
Δήμαρχε, καταδεικνύει ποιο πραγματικά είναι το πρόβλημα. Εγώ δεν συγκαλώ 
Διοικητικό Συμβούλιο, ούτε η κ. Παρούση. Δεν θα χρεωθούμε εμείς την ολιγωρία του 
κ. Κάκαρη. Όταν μπήκα σ΄ αυτόν τον φορέα δεν μπορούσα να φανταστώ ότι θα 
παίρναμε αποφάσεις κατά παραγγελία και μάλιστα σε χώρο που προάγει πολιτισμό. 
Δεν μπορώ να κρατάω το φανάρι σε ατασθαλίες. Παρακαλώ να προβείτε σε νόμιμες 
ενέργειες.    
 Δήμαρχος: Να διευκρινιστεί το σχετικό με τις ατασθαλίες, γιατί δεν μπορούμε 
να πετάμε έτσι μία λέξη, και να διευκρινίσω ότι επειδή χρειάζεται μία διαδικασία 
χρονοβόρα για νέο καλλιτεχνικό δ/ντή, και επειδή δεν γνωρίζουμε πόσο θα παραταθεί  
αυτή η ιστορία, όλοι προβαίνουν σε παρατάσεις των συμβάσεων, αλλά εδώ υπάρχουν 
προσωπικά.  
 Σταμπολή: Συγνώμη. Ήταν από κεκτημένη ταχύτητα. 
 Δήμαρχος: Δέχομαι τη συγνώμη. 
 Σταμπολή: Ευχαριστώ που τη δέχεστε. Το λέω από καρδιάς.  
 Κοστογλίδου: Είμαι μέλος του ΔΗΠΕΘΕ. Το άρθρο 255 του Κώδικα ορίζει 
πότε μπορούν να αντικατασταθούν τα μέλη των Δ.Σ. των κοινωφελών. Το εισηγητικό 
που έχουμε στα χέρια μας για άλλη μία φορά προσπαθεί να παραπλανήσει το σώμα, 
γιατί αναφέρεται αόριστα σε προβλήματα που προέκυψαν με τον πρόεδρο του 
ΔΗΠΕΘΕ και τα συγκεκριμένα μέλη του ΔΣ  που έχει ορίσει η ίδια η Δήμαρχος.   

Εγώ θα παραθέσω στο προεδρείο όλα τα στοιχεία για ότι ακριβώς πω, από 
αντίγραφα πρακτικών του ΔΣ του ΔΗΠΕΘΕ. Στις 23-9-2011 με αριθμό πρωτ. 244 τα 



μέλη κ. Σταμπολή και κ. Παρούση ζήτησαν με έγγραφο να γίνει έκτακτη σύγκληση 
του ΔΣ για μία σειρά ζητημάτων του ΔΣ.  

Στις 4-10-2011 ο πρόεδρος συγκαλεί τακτικό συμβούλιο, 
συμπεριλαμβανομένου και του εγγράφου των μελών που κατέθεσαν το έγγραφο. 
Κατατίθεται ένσταση από τα δύο μέλη και αποχωρούν. Η ένσταση υπεβλήθη  γιατί 
δεν έγινε το  συμβούλιο όπως είχανε ζητήσει. Δεν έγινε το Διοικητικό Συμβούλιο, 
λόγω μη ύπαρξης απαρτίας. Ενάμιση μήνα μετά στις 22-11-2011 συγκαλείται το ΔΣ  
συμπεριλαμβανομένων όλων των θεμάτων που αναβλήθηκαν στο προηγούμενο ΔΣ . 
Και δεν συμπεριλήφθηκε μόνο το αίτημα των δύο αυτών μελών που ζητήσανε τη 
σύγκληση. Συζητήθηκαν τα θέματα απουσία του προέδρου, βρισκόταν για πρώτη 
φορά ο αντιπρόεδρος κ. Πουλασουχίδης. Αφού δεν μπόρεσε να μας απαντήσει ο 
αντιπρόεδρος για όλα αυτά τα θέματα, ζητήθηκε εγγράφως να μας απαντήσει ο 
πρόεδρος . Τα άλλα θέματα συζητήθηκαν κανονικά.  

Δύο μήνες μετά ο πρόεδρος και αφού το έγγραφο από το ΥΠΠΟΤ για την 
παράταση της προγραμματικής σύμβασης έχει έρθει στις 14-12-2011, δύο μήνες μετά 
στις 4-1-2012 ο πρόεδρος ενώ έπρεπε να εγκαλέσει αμέσως μέχρι το τέλος του 
Δεκεμβρίου συμβούλιο για να συζητηθούν τα θέματα και της προγραμματικής 
σύμβασης και της λήξης  της παράτασης του καλλιτεχνικού δ/ντή ή και για την λήξη 
της σύμβασης της γραμματέως, αντί να συγκαλέσει ο πρόεδρος ΔΣ μέσα στον 
Δεκέμβριο, για να πάρουν όλα αυτά τον σωστό δρόμο για την εύρυθμη λειτουργία 
του ΔΗΠΕΘΕ, συγκαλεί στις 24-1-2012 με δύο μόνο θέματα, την έγκριση παράτασης 
της προγραμματικής και την έγκριση του προϋπολογισμού. Για ποιο προϋπολογισμό 
μιλάμε; Αυτόν για τον οποίο είναι υπεύθυνος ο καλλιτεχνικός δ/ντής; Αφού δεν 
υπήρχε καλλιτεχνικός δ/ντής κατά το νόμο.  

Συγκαλείται το συμβούλιο και δεν γίνεται λόγω μη ύπαρξης απαρτίας. Στα 
πρακτικά εκείνης της ημέρα καταγράφεται ότι οι παρόντες πήραν απόφαση να γίνει 
συμβούλιο στις 30-1-2012 με καινούργια πρόσκληση. Στις 25-1-2012 
ενημερωνόμαστε τηλεφωνικά ότι θα γίνει έκτακτο συμβούλιο με τα ίδια θέματα .Πως 
προκύπτει το έκτακτο; Τη μία μέρα γίνεται τακτικό, την άλλη πάει έκτακτο. Δεν 
υπάρχει απαρτία. Γιατί ο κ πρόεδρος δεν τήρησε το νόμο που λέει ότι μετά από δύο 
συμβούλια που δεν υπάρχει απαρτία, πάει στο τρίτο συμβούλιο και λαμβάνεται 
απόφαση για τα θέματα της ημερήσιας διάταξης με την παρουσία του 1/3, αφού τα 
είχε, ήτανε τρία μέλη παρόντα. Και έρχεται τώρα να μας πει ότι τα δύο αυτά μέλη  
ευθύνονται για τη μη παραγωγή έργου, όταν ο προγραμματισμός του ΔΗΠΕΘΕ έχει 
γίνει μόνο μέχρι 31-12-2011, γιατί δεν ξέραμε ότι θα γίνει παράταση του τέτοιου. Ο 
Δήμος από τις προηγούμενες προγραμματικές συμβάσεις οφείλει στο ΔΗΠΕΘΕ ένα 
σωρό λεφτά, και σήμερα λειτουργεί το ΔΗΠΕΘΕ, κάνει συνεργασίες, χωρίς απόφαση 
του ΔΣ και χωρίς να υπάρχει κατά το νόμο καλλιτεχνικός δ/ντής.  
 Τσαβδαρίδης: Ούτε από το εισηγητικό, ούτε από την εισήγηση της Δημάρχου, 
ούτε από την εισήγηση του προέδρου του ΔΗΠΕΘΕ κατάλαβα που δημιούργησαν 
πρόβλημα οι συγκεκριμένες κυρίες, έτσι ώστε αιτιολογημένα σήμερα να μπορούμε να 
αποφασίσουμε την αντικατάστασή τους. Το εισηγητικό δεν μας λέει ποια είναι τα 
προβλήματα.  Η Δήμαρχος μας λέει δεν πέρασε ο προϋπολογισμός, δεν μπόρεσαν να 
περάσουν σπουδαία θέματα για τη λειτουργία της επιχείρησης . Αυτό όμως δεν ισχύει 
γιατί με βάση τον Κανονισμό λειτουργίας της επιχείρησης, εάν μετά από δύο συνεχείς 
προσκλήσεις το διοικητικό συμβούλιο δεν έχει απαρτία, λέει ο κανονισμός ότι θα 
μπορούσε ο κ. Κάκαρης να συγκαλέσει τρίτη συνεδρίαση και με την παρουσία αυτών 
που ήταν  παρόντες  στην τρίτη συνεδρίαση , θα μπορούσε να περάσει την απόφαση 
με τα τρία παρόντα μέλη.  

Εάν εσείς κ. Δήμαρχε θέλετε να ελέγχετε και τώρα βλέπετε ότι η κ. Παρούση 
και η κ. Σταμπολή δεν είναι απολύτως ελεγχόμενα και πειθήνια όργανά σας και 
θέλετε να τους αντικαταστήσετε, τουλάχιστον όταν σας κάνει αγωγή ο Καρολίδης και 
μιλάει για «σουλτανάτα» και «γιουσουφάκια» να μην του κάνετε μηνύσεις. Ή το ένα 
θα συμβαίνει ή το άλλο. Ή θέλετε πειθήνια όργανα και να κάνουν ότι αποφασίζετε 
εσείς , σε αυτήν την περίπτωση όταν θα σας γίνεται κριτική για «γιουσουφάκια» που 
θέλετε να σας ακολουθούν πιστά, δεν θα κάνετε μηνύσεις.  



Επειδή καλείτε όλους του δημοτικούς συμβούλους να προβούν σε μία 
παράνομη, καταχρηστική και πραξικοπηματική απόφαση, εγώ εφιστώ την προσοχή 
σε όλους σας  ότι εάν ψηφίσετε αυτήν την απόφαση είστε απολύτως παράνομοι. 
Αιτιολογία δεν υπάρχει και αυτή που φαίνεται ότι υπάρχει δεν στέκει. Η απουσία 
τους δύο φορές από τις συνεδριάσεις δεν μπορεί να θεωρηθεί σοβαρός λόγος που να 
οδηγήσει στην αντικατάστασή τους, αφού μπορούσε να προχωρήσει η διαδικασία του 
προϋπολογισμού ,  και της προγραμματικής σύμβασης και να πάρει ο κ. Κάκαρης την 
απόφαση. Αλλά επειδή έχετε πολλά στο μυαλό σας, τις περισσότερες φορές σας 
διαφεύγουν τα πιο σημαντικά. Έχετε τεράστιο πρόβλημα στη λειτουργία, βλέπετε  τη 
δυσλειτουργία μόνη σας. Καμία λειτουργία σωστή θα μας πείτε αν γίνεται;  
 Τσιούντας: Θέλω να τονίσω ότι η απόφαση πάσχει νομιμότητας. Δεν μπορεί 
με δύο συνεδριάσεις να προτείνεις να αντικατασταθεί κάποιος. Είναι προσβλητικό 
θεωρώ που ήρθε η εισήγηση έτσι, να αντικαταστήσουμε δύο ανθρώπους και 
περισσότερο προσβλητικό για τους ανθρώπους αυτούς που θα αντικατασταθούν.  
 Κάκαρης: Εγώ δεν έκανα καμία εισήγηση. Είπε ο κ. Τσαβδαρίδης ότι δεν 
ακούσαμε ούτε από τη Δήμαρχο, ούτε από τον πρόεδρό του ΔΗΠΕΘΕ στην εισήγηση 
για τους λόγους που αναφέρθηκαν για τους δύο υπαλλήλους. Εγώ δεν έκανα καμία 
εισήγηση.  
 Τσιούντας: Επομένως τι συζητάμε; 
 Κάκαρης: Μένετε όλοι στις δύο συνεδριάσεις. Μου είναι μία πάρα πολύ 
δυσάρεστη κατάσταση και σε προσωπικό επίπεδο δεν έχω τίποτε με κανένα μέλος. 
Εδώ και τέσσερις μήνες έχει δημιουργηθεί μία απίστευτα αρνητική κατάσταση για το 
θέατρο. Υπήρχαν πάντοτε προβλήματα με το Υπουργείο πολιτισμού, με την εκάστοτε 
πολιτική ηγεσία, και τρέχαμε και αγωνιζόμασταν να κρατήσουμε αυτόν τον θεσμό, 
και αυτό το ιστορικό θέατρο της Βέροιας και το ξέρετε ότι όσο με αφορά έκανα τα 
πάντα γι αυτήν την υπόθεση ΔΕΠΕΘΕ. Κάθε πρόεδρος, όχι μόνο του ΔΗΠΕΘΕ, δεν 
είναι υπεύθυνος για  τον ορισμό των μελών του, γι αυτό λοιπόν θέλω με όλο τον 
σεβασμό προς την Δήμαρχο, επειδή ξέρω ότι αγαπάει και έχει υπηρετήσει τον χώρο 
εκεί, πάντα να γίνεται με μεγάλη προσοχή η επιλογή των μελών σε οποιαδήποτε 
φορέα ή επιχείρηση, αλλά προπαντός σε αυτόν τον ευαίσθητο χώρο του πολιτισμού. 
Τα συγκεκριμένα μη αιρετά μέλη του διοικητικού συμβουλίου δυστυχώς σε πρώτη 
φάση δεν κατανόησαν τη θέση που τους εμπιστεύθηκε η Δήμαρχος. Άρχισαν να 
λειτουργούν με τρόπο προσβλητικό και ενάντια προς το συμφέρον του ΔΗΠΕΘΕ. 
Επέδειξαν μία ασύμβατη συμπεριφορά  προσπαθώντας να εκβιάσουν καταστάσεις, 
για την πρόσληψη συγκεκριμένων ηθοποιών. Λειτουργώντας με  αυτόν τον τρόπο 
δείχνουν μία άγνοια της προγραμματικής σύμβασης, που λέει ρητά και 
κατηγορηματικά ότι για το θέμα του καλλιτεχνικού προσωπικού είναι υπεύθυνος ο 
καλλιτεχνικός διευθυντής και έγινε προσπάθεια να παρέμβουν στο έργο του 
καλλιτεχνικού διευθυντή.  

Ξεκίνησε μία ιστορία με ένα εξώδικο που μου εστάλη στο σπίτι, από τα δύο 
μέλη, γι’ αυτό το έκτακτο διοικητικό συμβούλιο που αναφέρθηκε η συνάδελφος. Εγώ 
το πρωί της ίδιας μέρας είχα αποστείλει πρόσκληση για τακτική συνεδρίαση, και το 
απόγευμα μου εστάλη αυτό το εξώδικο. Εξεπλάγην, γιατί ήδη είχα στείλει 
πρόσκληση.  Σ΄ αυτό το διοικητικό συμβούλιο ήρθαν τα δύο μέλη αυτά, είχα όλη την 
καλή διάθεση βάζοντας και την επιστολή που έγινε αναφορά με κάποια θέματα που 
έβαζαν, και μέσα σ΄ αυτά ήταν     και    το    θέμα   των    ηθοποιών   που έπρεπε     να 
πάρουμε εδώ.    

Με μία συμπεριφορά που μου ήταν εντελώς άγνωστη από τους 
συγκεκριμένους ανθρώπους, μου  πέταξαν ένα χαρτί λέγοντας ότι δεν υφίσταται αυτό 
το τακτικό διοικητικό συμβούλιο, λες κι εγώ δεν έχω το δικαίωμα ως πρόεδρος το 
έκτακτο να το κάνω τακτικό. Έβαζα σαν θέμα και την επιστολή που είχε σταλεί και 
σηκώθηκαν και έφυγαν. Προέκυψε αυτό το θέμα που έγινε αναφορά με τον σύνδεσμο 
Ελλήνων ηθοποιών. Λειτουργήσανε μερικοί λες και ήταν μέλη ορισμένα από τον 
ΣΕΗ και δεν ήταν μέλη του διοικητικού συμβουλίου του ΔΗΠΕΘΕ που πρωταρχικός 
τους στόχος έπρεπε να είναι τα συμφέροντα του ΔΗΠΕΘΕ και όχι του ΣΕΗ. Τόσο 
απλά πράγματα, αλλά για άλλους λόγους έβαζαν το ΣΕΗ.  Ενδιαφερόντουσαν για το 
έγγραφο του ΣΕΗ που είχε χαθεί .  



Η γραμματέας τότε του ΔΗΠΕΘΕ είχε ένα πάρα πολύ σοβαρό πρόβλημα 
υγείας, είχε εγχειριστεί και έλειπε, ήταν όλα στον αέρα και ο καλλιτεχνικός 
διευθυντής δεν το είχε πρωτοκολλήσει. Ήδη το είχαμε συζητήσει παρουσία του 
νομικού συμβούλου και γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου παίρνοντας  
συγκεκριμένη απόφαση και λέγοντας τι θα κάνουμε.  

Εμένα με ενδιέφερε το ΔΗΠΕΘΕ γιατί είχε γίνει συγκεκριμένη συμφωνία με 
τους ηθοποιούς για τη συγκεκριμένη παραγωγή που ζητούσαν κάποια επιπλέον ποσά 
να πληρωθούν. Και αποδεικνύεται πόσο δίκιο είχαμε γιατί έως τώρα δεν έγινε καμία 
απολύτως προσφυγή από τον ΣΕΗ και αυτό είχαμε αποφασίσει τότε, ότι αν έχουν 
πράγματι πρόβλημα να προσφύγουν. Ναι, αυτό το έγγραφο δεν το είχαμε 
πρωτοκολλήσει, έγινε αυτό το λάθος γιατί δεν υπήρχε η γραμματεία. Η Φανή έλειπε. 
Προσπαθούν να εμφανίσουν δόλο, ενώ έχει συζητηθεί σε διοικητικό συμβούλιο. Εδώ 
τώρα τρωγόμαστε για το ΣΕΗ και όχι για το ΔΗΠΕΘΕ. Για το έκτακτο αυτό 
συμβούλιο ζήτησα γνωμοδότηση από το νομικό σύμβουλο και μου είπε ότι έπρεπε να 
είναι τρία μέλη. Ακόμη ασχολούμαστε με αυτή την ιστορία. Εγώ ήθελα να γίνει 
τακτικό. Επειδή αγωνίζονται αυτά τα μέλη όπως μου είπανε, όταν είχαν έρθει κάποια 
φορά εδώ σ΄ αυτήν την αίθουσα  να μοιράσουν κάποια χαρτιά εν αγνοία μου, και 
πολύ ορθώς κ. πρόεδρε  είπατε ότι το ΔΗΠΕΘΕ εκπροσωπείται από τον πρόεδρο, τι 
θέλετε να μοιράσετε και κάθησα εκεί με την κ. Σταμπολή και την κ. Παρούση και 
τους έλεγα έχουμε σοβαρά προβλήματα. Είναι στον αέρα η προγραμματική σύμβαση, 
δεν υπογράφεται, είναι απλήρωτο το προσωπικό, έχουμε αυτό το πρόβλημα και μου 
απάντησαν ότι δεν τους ενδιαφέρει και ότι αυτά είναι πολιτικά προβλήματα. Μάρτυς 
μου ο θεός αν λέω ψέματα.  
 Τσαβδαρίδης: Μήπως θα πρέπει να το ξανασκεφθείτε Δήμαρχε; Βλέπω και 
μία διάθεση από τις κυρίες να μη δημιουργούν προβλήματα. Μήπως δεν χρειάζεται 
να το συζητήσουμε; Θέλετε να το ξανασκεφτούμε; Γιατί είδα και μία διάθεση των 
κυριών να εξακολουθήσουν να συμμετέχουν στο διοικητικό συμβούλιο. Κάνω μία 
πρόταση αν μπορούμε. Δεν είδα τίποτε τρομερό, υπάρχει μία διαφωνία που ίσως είναι 
και υγιές φαινόμενο.  
 Ένα χρόνο πριν όταν μας τους πρότεινε η Δήμαρχος,  ήταν καλοί. Τους 
ψηφίσατε; Ήταν καλοί τότε. Σήμερα που δεν τους προτείνει η Δήμαρχος γίνανε 
κακοί. Αυτοί οι άνθρωποι ξαφνικά, οι οποίοι είναι δικοί σας άνθρωποι, αυτοί που 
εσείς τους επιλέξατε ως καλούς , ικανούς, άξιους, ένα χρόνο μετά γίνανε ανίκανοι και 
ανάξιοι γιατί φέρνουν αντιρρήσεις σε αυτά που τους φέρνετε να ψηφίσουν θετικά με 
το ζόρι.  Αυτό είναι το πρόβλημα σήμερα και σεις μας καλείτε να πάρουμε αυτή την 
απόφαση ότι αφού δεν ψήφισαν αυτά που θέλετε εσείς να τους αντικαταστήσουμε. 
Εγώ εκτιμώ ότι οι κυρίες είναι απόλυτα ικανές για να φέρουν εις πέρας το έργο  το 
οποίο τις αναθέσαμε.  

Να δεχτώ την άποψη της Δημάρχου και του κ. Κάκαρη και να τις 
αντικαταστήσουμε, τον όμιλο φίλων θεάτρου πως θα τον αντικαταστήσουμε; Τι 
ειπώθηκε εδώ ότι έκανε ο όμιλος φίλων θεάτρου ώστε να χρήζει αντικατάστασης; 
Δεν είπε τίποτε ο κ. Κάκαρης, ούτε η Δήμαρχος, ώστε να πούμε φταίει ο φορέας και 
ούτε πιστεύω θα πείτε τίποτε για τη λειτουργία της αξιοτίμου κ. Καβαλάρη.  

Το πρόβλημα ξέρετε ποιο είναι για  να αντικατασταθεί ο φορέας; Γιατί η κ. 
Καβαλάρη δεν εκλέχθηκε στο φορέα γι αυτή την περίοδο, άρα δεν μπορούμε να την 
έχουμε ξανά για να ψηφίσει ναι. Ποιον θα έχουμε εκεί;  Εκλέχθηκε εκεί άλλο αγκάθι. 
Εδώ οι άλλοι που έχουν προσωπικότητα τους βγάζουμε. Αυτούς που έχουν 
προσωπικότητα και δεν λένε ναι τους βγάζουμε. Αντικαταστήστε τον όμιλο φίλων 
θεάτρου για τους λόγους που είπατε, βάλτε όποιον θέλετε, να παραιτηθούμε και όλοι 
εμείς από εδώ από το δημοτικό συμβούλιο , πέστε ποιους δημοτικούς συμβούλους 
θέλετε να βάλετε από σας και να κάνετε τη δουλειά που θέλετε εσείς. Τέτοια 
λειτουργία θέλετε να έχετε, έτσι μάθατε να είστε τόσο χρόνια , την άλλη άποψη δεν 
την θέλετε, δεν την μπορείτε . Να την μπορέσετε.  
 Κοστογλίδου: θεωρώ ότι σε όσα στοιχεία σας έχω παραθέσει δεν υπήρχε 
τίποτε το προσωπικό, σε θέματα προσωπικού με τον πρόεδρο και με τον καλλιτεχνικό 
δ/ντή. Είναι όλα  θέματα διαδικαστικά.  



Εμείς κληθήκαμε εδώ για να λειτουργούμε νόμιμα και σύμφωνα με τον 
κώδικα και με τους νόμους και αυτά τα οποία έγιναν εκεί κάθε άλλο παρά νόμιμα 
είναι. Η απόφαση αυτή που μπορείτε να πάρετε, σας δηλώνω ότι θα είναι παράνομη 
στην Περιφέρεια. Κι εγώ  επειδή είμαι μέλος του ΔΣ θέλω να κάνω γνωστό στο σώμα 
ότι θα προσφύγω κατά της απόφασης και στην Περιφέρεια και στους ελεγκτές 
δημόσιας διοίκησης, διότι δεν μπορώ να συμμετάσχω σε μία επιχείρηση και να 
αποδεχθώ και να ψηφίσω τη λειτουργία των όσων γίνονται  από 1-1-2012 που δεν 
υπάρχει καλλιτεχνικός δ/ντής, γραμματέας και οι συμμετοχές που γίνονται μέχρι έως 
ότου βγει η απόφαση. Δεν μπορώ να είμαι υπέρ, θα είμαι κατά και δηλώνω ότι θα 
προσφύγω και είναι ένα δικαίωμα που έχω εγώ και οποιοσδήποτε άλλος πολίτης του 
Δήμου.   
 Κάκαρης:   Αναφέρθηκε ο προϋπολογισμός που καταρτίζει ο καλλιτεχνικός 
δ/ντής. Γύρω στις 20 Δεκεμβρίου πέρασε από το Δημοτικό Συμβούλιο, σύμφωνα με 
την νομοθεσία πρέπει μέσα σε ένα μήνα να περάσει από το διοικητικό συμβούλιο. Ο 
καλλιτεχνικός δ/ντής επειδή 31-12-2011 έληγε η σύμβασή του στο δεκαήμερο έγινε η 
σύνταξη του προϋπολογισμού, φυσικά σε συνεργασία με την οικονομική υπηρεσία.  
 Όσο για την προγραμματική σύμβαση, δεν ήρθε καμία προγραμματική. Ένα 
email από το Υπουργείο μας στείλανε που έλεγε ότι υπάρχει η πρόθεση να γίνει 
παράταση της προγραμματικής σύμβασης. Είχε γίνει και μία συνάντηση με τον 
Υπουργό, τι προγραμματική θα περάσω εγώ και από το Δήμο και από το διοικητικό 
συμβούλιο; Θα περνούσα το email από το δημοτικό συμβούλιο;  
 Έγινε η αναφορά από τον κ. Τσαβδαρίδη, ξέρω γιατί δεν θέλετε να αλλάξετε 
τον φορέα  γιατί δεν εκλέχθηκε η κ. Καβαλάρη. Θα τον συμβούλευα να διαβάσει 
πολύ καλύτερα την απόφαση της συγκρότησης του διοικητικού συμβουλίου. Από τη 
σύσταση λέμε ότι θα είναι κάποιος εκπρόσωπος φορέα και στη συγκρότηση λέμε 
μέλος του ομίλου φίλων θεάτρου, δεν λέμε του διοικητικού συμβουλίου. Η κ. 
Καβαλάρη οικονομικά τακτοποιημένη είναι και είναι μέλος του ομίλου και δεν 
υπάρχει κάποιο πρόβλημα γιατί την προτείνουμε ήδη.  
 Αποκορύφωμα είναι ένα δημοσίευμα της κ. Σταμπολή που μιλούσε εξ 
ονόματος των τμημάτων θεατρικής υποδομής του ΔΗΠΕΘΕ . Ούτε είχε την 
αρμοδιότητα , ούτε είχε έρθει σε επαφή με το θέατρο, γράφοντας ότι έξι χρόνια κάνει 
μαθήματα ενώ είναι τρία. Το συγκεκριμένο μέλος λειτουργεί απαράδεκτα και 
αντιδεοντολογικά και κατ΄ εμέ προσπαθεί να πιέσει, να εκβιάσει το διοικητικό 
συμβούλιο   για ανανέωση της σύμβασής της. Δημιουργεί μία αρνητική εικόνα στο 
θέατρο ότι δεν λειτουργούν τα τμήματα αυτά. Ψευδώς όμως, γιατί τα τμήματα 
λειτουργούν. Γιατί δεν είχε προκύψει κανένα απολύτως θέμα μέχρι τότε που άρχισαν 
αυτά  στη συμπεριφορά μετά από μείωση ωρών;   Από τότε ξεκίνησαν αυτά μετά, 
από μείωση ωρών που έγινε στο συγκεκριμένο μέλος που είχε περισσότερες ώρες και 
αποφάσισε ο καλλιτεχνικός δ/ντής μαζί με κάποιον άλλον δωρεάν να κάνουν τα 
μαθήματα και τις υπόλοιπες ώρες. Δεν υπήρχε κανένα πρόβλημα έως τότε. Έπρεπε 
μετά από τόσα χρόνια να γνωρίζουν πως λειτουργεί η προγραμματική σύμβαση και 
αυτό θα το έλεγα ασχετοσύνη και απερισκεψία. 
 Αναρωτήθηκε ο κ. Τσαβδαρίδης εάν ήταν τυχαίο, ενώ γνωρίζει πολύ καλά ότι 
δεν ήταν τυχαίο το ότι δεν ήρθανε γιατί ο ίδιος μου τηλεφώνησε και μου είπε ότι δεν 
θα έρθουνε, αφού ήταν συνεννοημένοι να μην έρθουν για να μην έχω απαρτία.  
 Πουλασουχίδης:  Όταν εγώ πήγα στο συμβούλιο κάποια στιγμή ρώτησα τον κ. 
Γωνιάδη «εμένα ο κ. Τσαβδαρίδης με έχει ορίσει  »  και μου είπε η Χαρούλα. Εντάξει 
λέω τότε έκανα λάθος. 
 Πρόεδρος: Ομολογώ ότι δεν κατάλαβα 
 Πουλασουχίδη Το κλίμα που είδα κ.Τσαβδαρίδη νόμισα ότι εσείς με ορίσατε 
εκεί.  
 Πρόεδρος: Ψηφοφορία.  

Δήμαρχος: Προτείνω να αντικατασταθούν τα τακτικά μέλη του Δ.Σ. της 
Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας Υακίνθη Σταμπολή και Ουρανία Παρούση-Λίγκα από τις 
Αικατερίνη Γρηγοριάδου και Ευγενία Καβαλάρη, με αναπληρωματικά μέλη τις 
Ιωάννα Βαλδήρ και Τζένη Μαρκοπούλου. 



Επίσης, προτείνω την αντικατάσταση του Ομίλου Φίλων Θεάτρου Βέροιας, 
που εκπρόσωπός του συμμετείχε ως τακτικό μέλος στο δ/κό συμβούλιο, του οποίου 
εδώ και 4 χρόνια η συνεργασία μας ήταν άριστη και συνέβαλε στην επιτυχία των 
σκοπών του Θέατρου, από τον Πολιτιστικό Σύλλογο Προμηθέα, σύλλογο με μεγάλη 
ιστορία στο χώρο του θεάτρου, ο οποίος στη συνέχεια θα ορίσει τον εκπρόσωπό του 
στο Δ.Σ. της επιχείρησης. Η αλλαγή αυτή γίνεται διότι επιθυμούμε να συμμετέχουν 
περισσότεροι φορείς στο Δ.Σ. της επιχείρησης. Με την εναλλαγή φορέων θα δοθεί η 
δυνατότητα συνεργασίας και προσφοράς στο θέατρο της πόλης μας από 
περισσότερους φορείς και ανθρώπους που του πλαισιώνουν, που είναι άλλωστε και ο 
στόχος που τέθηκε από τη συστατική πράξη της επιχείρησης. 

Πρόεδρος: Προχωρούμε σε ψηφοφορία. Συμφωνείτε με την εισήγηση και 
πρόταση της Δημάρχου; 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν είκοσι τρείς (23) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 
Δ.Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Λαζαρίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Παυλίδης, Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Χ.Κούτρας, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α.Καγκελίδης,  
Μ.Παπαϊωάννου, Κ.Συμεωνίδης, Γ.Κάκαρης, Β.Παπαδόπουλος, Κ.Κουτσαντάς, 
Ι.Αγγέλογλου.  

Αρνητική ψήφο έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 
Λ.Τσαβδαρίδης, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Χ.Τσιούντας, 
Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ και 
Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 510/2008 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την με αριθ. 8693/15-10-2008 απόφαση του Γ.Γ. Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας. 
4.- Την υπ’ αριθ. 13/2011 απόφαση του Δ.Σ., όπως αυτή τροποποιήθηκε με τις αριθ. 
188 και 684/2011 όμοιες, με την οποία συγκροτήθηκε σε σώμα το Δ.Σ. της 
Κ.Ε.ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας. 
5.- Ότι από τη μέχρι σήμερα λειτουργία της επιχείρησης έχουν προκύψει σημαντικά 
προβλήματα που καθιστούν αδύνατη την εύρυθμη λειτουργία της επιχείρησης. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 254 και 255 του Ν.3463/2006, καθώς και του άρθρου 6 του Ν.2839/2000. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 13/2011 απόφασής του αντικαθιστώντας τις 
παραγράφους Γ1, Γ2,Δ1 και ΣΤ, ως εξής: 
«Γ) Ορίζει ως τακτικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1. Αικατερίνη Γρηγοριάδου. 
2. Ευγενία Καβαλάρη. 
Δ) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1. Ιωάννα Βαλδήρ. 
ΣΤ) Συγκροτεί εκ νέου το Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης "Δημοτικό Περιφερειακό 
Θέατρο Βέροιας" ως εξής: 
1) Γεώργιος Κάκαρης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
2) Λάζαρος Πουλασουχίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Αντιπρόεδρος. 
3) Κατίνα Κοστογλίδου, δημοτική σύμβουλος, ως μέλος. 
4) Αικατερίνη Γρηγοριάδου, δημότισσα - κάτοικος, ως μέλος. 
5) Ευγενία Καβαλάρη, δημότισσα - κάτοικος, ως μέλος. 
6) Μιχαήλ Σακαλής, δημότης-κάτοικος, ως μέλος. 
7) Εκπρόσωπος Πολιτιστικού Συλλόγου Προμηθέα, ως μέλος.»  
Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αρ. 13,188 & 684/2011 αποφάσεις του. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  102 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Μπατσαράς  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-3-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ε. Γουναράς 
Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 

 
 
  
 


